



## EU-Konformitätserklärung gemäß Verordnung (EU) 2016/425

Der Hersteller oder sein in der Gemeinschaft niedergelassener Bevollmächtigter

Earline AG  
Stoffelbachstrasse 7b  
CH-8953 Dietikon

erklärt in seiner alleinigen Verantwortung hiermit, dass das nachstehende Produkt

Artikel: Gehörschutz SaveRave MR10 Eco & Sport  
Artikel Gruppe Nr. 2002-0....

übereinstimmt mit den Bestimmungen der Verordnung (EU) 2016/425 und übereinstimmt mit der einzelstaatlichen Norm, durch die die harmonisierte Norm EN 352-2:2020 umgesetzt wird und identisch ist mit der PSA, die Gegenstand des von der genannten notifizierten Stelle ausgestellten Zertifikates zur EU Baumusterprüfbescheinigung über die Baumusterprüfung ist.

### Die notifizierte Stelle

Notified Body Nr. 1974  
PZT GmbH  
Bismarckstrasse 264 B  
26389 Wilhelmshaven  
Deutschland

hat die EU-Baumusterprüfung durchgeführt und die EU-Baumusterprüfbescheinigung Nr. 471402-d vom 09.01.2024 ausgestellt.

Die PSA unterliegt folgenden Konformitätsbewertungsverfahren: Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer internen Fertigungskontrolle mit überwachten Produktprüfungen in regelmäßigen Abständen (Modul C2) und der Überwachung durch:

Notified Body Nr. 1974  
PZT GmbH  
Bismarckstrasse 264 B  
26389 Wilhelmshaven  
Deutschland

Unterzeichnung für und im Namen von Earline AG, Stoffelbachstrasse 7b, 8953 Dietikon.

**Urs Germann**  
Direktor  
Dietikon 01.02.2024

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'U. Germann'.



## EU conformity declaration per Regulation (EU) 2016/425

The manufacturer or its authorised representative with a registered office in the  
Community

Earline AG  
Stoffelbachstrasse 7b  
CH-8953 Dietikon

hereby declares on its sole responsibility that the product referred to below:

Item: hearing protection SaveRave MR10 eco/sport  
Item Group no. 2002-0....

is in conformity with the provisions of Regulation (EU) 2016/425 and with the individual state legislation by which Harmonised Standard Norm EN 352-2:2020 is implemented and is identical to the PPE that is the subject of the certification for the EU type examination certificate relating to type examination issued by the specified notified body.

### The notified body

Notified Body no. 1974  
PZT GmbH  
Bismarckstrasse 264 B  
26389 Wilhelmshaven  
Germany

has performed the EU type examination and issued EU type examination certificate no. 471902-d dated 09.01.2024.

The PPE is subject to the following conformity assessment procedures: Conformity with the prototype on the basis of an internal production control with supervised product inspections at regular intervals (Module C2) and supervision by:

Notified Body no. 1974  
PZT GmbH  
Bismarckstrasse 264 B  
26389 Wilhelmshaven  
Germany

Signature for and in the name of Earline AG, Stoffelbachstrasse 7b, 8953 Dietikon.

**Urs Germann**  
Direktor  
Dietikon 01.02.2024

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'U. Germann', written over a light blue horizontal line.